
  

 

 

Møteprotokoll 5/2018 

 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Tinbua, Rådhuset 
Dato: 07.06.2018 
Tid: 10:00 – 15:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Marthe Rødsjø Medlem SV 
Walter Braa Medlem FRP 
Einar Aaland Medlem H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Sissel Eide Fremstad MEDL AP 
   
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Laila Iren Veie Sissel Eide Fremstad SP 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Geir Aune Økonomisjef 
Kjetil By Rise Oppvekstsjef 
Bente Kristiansen Helsesjef 
Petra Roodbol-Mekkes Leder Arealenheten 
Arild Risvik Personal og organisasjonssjef 
Rolf Roodbol Leder Driftsenheten 
Rita E. Sundet Møtesekretær 

 
 
 
 
Merknader: 
 
Ingen merknad til innkalling. 
 



  

Orienteringer/ drøftinger: 
 
 Kravspek for Bjugnhallen legger til rette for også andre typer belegg utvendig enn dagens, 

fortrinnsvis at det blir vedlikeholdsfritt. 
 Ordfører fått spørsmål fra foreldre på Haugen om kommunen legger i beløp for at 

taxisentralen kan sette opp en minibuss og henter skolebarna og kjører dem hjem. Avtale 
mellom foreldregruppen og Taxisentralen. Foreldregruppen kan eventuelt søke om tilskudd, 
og blir bedt om å ta kontakt med oppvekstsjefen.  

 Mulig tilsetting i ulike stillinger 
 Næringsfond og næringsutvikling 

 
 
 
Anne Torill Rødsjø ble permittert kl. 14:50. 

 
 
Saksnr Innhold Lukket 

 Referatsaker:  
RS 18/21 Svar på søknad om skjenkebevilling i Bjugn 

kulturhus 10.05.18 
 

RS 18/22 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling i 
Folkvang forsamlingshus 18.05.18 og 16.06.18 

 

RS 18/23 Søknad om startlån X 
RS 18/24 Startlån søknad (Ref=125997) X 
RS 18/25 Startlån søknad (Ref=146968) X 
 Saker til behandling:  
PS 18/27 Særskilt tilskudd ved større interkommunale 

idrettsanlegg 
 

PS 18/28 Servering- og skjenkebevilling ved Pettersvika 
hyttetun Gisle Aune 

 

PS 18/29 Hovedtariffoppgjøret 2018 - Uravstemning  
PS 18/30 Salg av parsell fra gnr.84, bnr.21 som tilleggsareal 

til gnr.2, bnr.1 
 

PS 18/31 Utvidelse av planområde for kystsoneplan Namdal  
PS 18/32 Årsberetning og årsregnskap for 2017  
PS 18/33 Tertialrapport 1/2018 - Bjugn kommune  
PS 18/34 Saldering 1 - 2018  

 
 
  



  

Referatsaker: 

RS 18/21 Svar på søknad om skjenkebevilling i Bjugn kulturhus 10.05.18 

RS 18/22 Svar på søknad om offentlig skjenkebevilling i Folkvang forsamlingshus 18.05.18 
og 16.06.18 

RS 18/23 Søknad om startlån 

RS 18/24 Startlån søknad (Ref=125997) 

RS 18/25 Startlån søknad (Ref=146968) 
  



  

Saker til behandling: 

PS 18/27 Særskilt tilskudd ved større interkommunale idrettsanlegg 
 

Saksprotokoll i Formannskapet - 07.06.2018  
Behandling: 
Rådmannen endret sitt forslag til innstilling slik: 
Bjugn formannskap gir rådmannen i Bjugn fullmakt til å søke kulturdepartementet om 
interkommunal status på anleggene «Ny Idrettshall» i Åfjord kommune og «Austerli 
hestesportssenter» i Bjugn kommune. 

 
Forslag fra Einar Aaland:  
Formannskapet ber administrasjonen om å sjekke medlemslistene for Austerli Hestesportsenter 
og inviterer andre i miljøet til å opplyse om sine planer. 
 
Rådmannens endrede innstilling vedtatt mot 1 stemme avgitt for Aalands forslag.. 
 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn formannskap gir rådmannen i Bjugn fullmakt til å søke kulturdepartementet om 
interkommunal status på anleggene «Ny Idrettshall» i Åfjord kommune og «Austerli 
hestesportssenter» i Bjugn kommune. 

 
 
 
 

PS 18/28 Servering- og skjenkebevilling ved Pettersvika hyttetun Gisle Aune 
 
Rådmannens innstilling: 
1. Pettersvika hyttetun - Gisle Aune org.nr. 915 487 777 gis serverings- og skjenkebevilling 

for all alkoholholdig drikk i perioden mai – september i året. 
2. Serverings- og skjenketid er fastsatt i lokale forskrifter til serverings- og alkohollov §§ 2 og 

3, og skjenketiden for all alkoholholdig drikk kan utvides til kl. 02.00 fredag og lørdag, samt 
kveld før og på bevegelige hellig- og høytidsdager, jf. andre ledd § 3.   

3. Bevillingen i pkt. 1 gjelder også tilhørende terrasse med skjenketid i h.h.t. § 4 i lokale 
forskrifter til serverings- og alkohollov. 

4. Heddy Brattland Jacobsen Aune godkjennes som styrer for bevillingen.  Det dispenseres fra 
kravet om stedfortreder i h.h.t alkohollovens § 1-7c, første avsnitt, med bakgrunn i begrenset 
åpningstid. 

5. Bevillingene gis på følgende betingelser: 
 Uteområder for servering og skjenking må skjermes for innsyn i den grad det kan sjenere 

allmennheten. 
 Mattilsynets krav må til enhver tid etterkommes 
 Det tas forbehold om at endringer i sentralt lovverk i løpet av bevillingsperioden kan 

medføre endringer i lokale forskrifter.  
6. Serveringsbevillingen gis uten tidsbegrensning, mens skjenkebevillingen gis til 30.09.2020, 

jfr. alkohollovens § 1-6. 



  

7. Avgift i h.h.t alkoholloven bestemmelser fastsettes av rådmannen i h.h.t. delegert myndighet.  

Saksprotokoll i Formannskapet - 07.06.2018  
Behandling: 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt 
 
Endelig vedtak: 

1. Pettersvika hyttetun - Gisle Aune org.nr. 915 487 777 gis serverings- og 
skjenkebevilling for all alkoholholdig drikk i perioden mai – september i året. 

2. Serverings- og skjenketid er fastsatt i lokale forskrifter til serverings- og alkohollov §§ 2 
og 3, og skjenketiden for all alkoholholdig drikk kan utvides til kl. 02.00 fredag og 
lørdag, samt kveld før og på bevegelige hellig- og høytidsdager, jf. andre ledd § 3. 

3. Bevillingen i pkt. 1 gjelder også tilhørende terrasse med skjenketid i h.h.t. § 4 i lokale 
forskrifter til serverings- og alkohollov. 

4. Heddy Brattland Jacobsen Aune godkjennes som styrer for bevillingen.  Det dispenseres 
fra kravet om stedfortreder i h.h.t alkohollovens § 1-7c, første avsnitt, med bakgrunn i 
begrenset åpningstid. 

5. Bevillingene gis på følgende betingelser: 
 Uteområder for servering og skjenking må skjermes for innsyn i den grad det kan 

sjenere allmennheten. 
 Mattilsynets krav må til enhver tid etterkommes 
 Det tas forbehold om at endringer i sentralt lovverk i løpet av bevillingsperioden kan 

medføre endringer i lokale forskrifter.  
6. Serveringsbevillingen gis uten tidsbegrensning, mens skjenkebevillingen gis til 

30.09.2020, jfr. alkohollovens § 1-6. 
7. Avgift i h.h.t alkoholloven bestemmelser fastsettes av rådmannen i h.h.t. delegert 

myndighet.  
 
 
 
 

PS 18/29 Hovedtariffoppgjøret 2018 - Uravstemning 
Rådmannens innstilling: 
Bjugn kommune stemmer ja til forslag til ny Hovedtariffavtale fra 01.05.18. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 07.06.2018  
Behandling: 
 
Rådmannens innstiling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Bjugn kommune stemmer ja til forslag til ny Hovedtariffavtale fra 01.05.18. 
 
 
 



  

PS 18/30 Salg av parsell fra gnr.84, bnr.21 som tilleggsareal til gnr.2, bnr.1 
Rådmannens innstilling: 
Rådmannen gis fullmakt til å selge parsell på ca.10 dekar fra Bjugn kommune sin eiendom 
gnr.84, bnr.21 som tilleggsareal til gnr.2, bnr.1 i henhold til vedlagte kartskisse. 
 
Det tas forbehold om godkjenning etter plan- og bygningsloven og jordloven. 
 
Salgssummen settes til landbrukspris 1kr/m2, kjøper dekker alle omkostninger ved kjøpet og 
gebyr for saksbehandlingen etter plan- og bygningsloven og jordloven. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 07.06.2018  
Behandling: 
 
Rådmannens innstiling enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
 
Rådmannen gis fullmakt til å selge parsell på ca.10 dekar fra Bjugn kommune sin eiendom 
gnr.84, bnr.21 som tilleggsareal til gnr.2, bnr.1 i henhold til vedlagte kartskisse. 
 
Det tas forbehold om godkjenning etter plan- og bygningsloven og jordloven. 
 
Salgssummen settes til landbrukspris 1kr/m2, kjøper dekker alle omkostninger ved kjøpet og 
gebyr for saksbehandlingen etter plan- og bygningsloven og jordloven. 
 
 
 

PS 18/31 Utvidelse av planområde for kystsoneplan Namdal 

Saksprotokoll i Formannskapet - 07.06.2018  
Behandling: 
Rådmannen endret sin innstilling i pkt. 1 slik: 
 
Bjugn kommune slutter seg til mål, innhold og framdrift for kystsoneplan for Namdalen samt Roan, 
Åfjord og Bjugn, og ønsker å delta i en felles planprosess under forutsetning av at  

 alle prosjektets opprinnelige kommuner aksepterer utvidelse av planområdet,  
 nye kommuner deltar på samme vilkår som prosjektets opprinnelige kommuner, 
 kostnader/finansiering blir i samsvar med anslaget i forprosjektet.  

Forslag fra Hans Eide til nytt pkt. 6: 
 
 Ordføreren får i oppgave å fremheve viktigheten av det strategiske arbeidet opp mot 
styringsgruppa. 
 
 Rådmannens innstilling med rådmannens endrede forslag i pkt. 1 med tillegg av Hans Eides 
forslag til nytt pkt. 6 ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
1. Bjugn kommunestyre slutter seg til mål, innhold og framdrift for kystsoneplan for Namdalen samt 

Roan, Åfjord og Bjugn, og ønsker å delta i en felles planprosess under forutsetning av at  



  

 alle prosjektets opprinnelige kommuner aksepterer utvidelse av planområdet,  
 nye kommuner deltar på samme vilkår som prosjektets opprinnelige kommuner, 
 kostnader/finansiering blir i samsvar med anslaget i forprosjektet.  

2. Bjugn kommune godkjenner at en andel av kostnadene i prosjektet fordeles likt på deltakende 
kommuner. Summen er satt til kr. 44.000 per kommune og innkreves i første prosjektår.  

3. Bjugn kommune godkjenner at kommunene belastes etter timeforbruk på sin andel av 
planleggingsarbeidet.  

4. Bjugn kommune ønsker at det felles planprosjektet utfører kommunens behov for tilpassing av 
eksisterende plan til ny, felles plan, der   

 

 kommunen selv utfører arbeidet med å oppdatere eksisterende plan.  
 kommunen selv utfører arbeidet med kommunens del av felles kystsoneplan.  

5.  Ordføreren oppnevnes som medlem i styringsgruppa fra Bjugn kommune.  
. 
6. Ordføreren får i oppgave å fremheve viktigheten av det strategiske arbeidet opp mot styringsgruppa 
 
 

PS 18/32 Årsberetning og årsregnskap for 2017 
Rådmannens innstilling: 
1. Årsberetning og regnskap for 2017 vedtas som framlagt 
2. Mindreforbruket avsettes til fond 
3. Rådmannen får fullmakt til å endre budsjettet tilsvarende 
 

Saksprotokoll i Formannskapet - 07.06.2018  
Behandling: 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
 
1  Årsberetning og regnskap for 2017 vedtas som framlagt 
2 Mindreforbruket avsettes til fond 
3 Rådmannen får fullmakt til å endre budsjettet tilsvarende 
 
 
 

PS 18/33 Tertialrapport 1/2018 - Bjugn kommune 
Rådmannens innstilling: 
Tertialrapport 1/2018 tas til orientering. 
 
 

Saksprotokoll i Formannskapet - 07.06.2018  
Behandling: 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 



  

 
Tertialrapport 1/2018 tas til orientering. 
 
 
 

PS 18/34 Saldering 1 - 2018 
Rådmannens innstilling: 
Budsjettet salderes som følger: 
1. Investering: 
Prosjekt Beløp 
Myran industriområde 500.000 

BFV Investeringer 2015      -100 000  
Vannledning Ervika    2 500 000  
Oppgradering lærerarbeidsplasser Botngård skole       140 000  
Rådhuset brannalarmanlegg      -400 000  
Vann Tarva       400 000  
Ny overføringsledning til Bjugn Nord       300 000  
Badestrender       300 000  
Asfaltering       900 000  
Refusjon beboere (asfaltering)      -350 000  
Utredning brannstasjon    500 000  
Forsterkning vei Myran       300 000  
Lyngrabben – utvidet kapasitet 250 000 
Rundkjøring Sæterfjæra 5.000.000 
  
Sum investering  - dekkes med lån 10.240.000 

 
2. Drift: 
Kultursektoren 240.000 
Lokalkonservator 100.000 
Styrking av arealbruksenheten 1.500.000 
Botngård skole 2.000.000 
Helse, pleie og omsorg 3.000.000 
Anlegg og drift 1.000.000 
Sum - tilleggsbevilgning 7.840.000 
  
Montessoriskolen 100.000 
Næringsinfo – tiltak 50.000 
Botngård skole 1.000.000 
SUM – vedtatt uten dekning i opprinnelig budsjett 1.150.000 
  
Dekkes som følger:  
Økning aksjeutbytte  5.000.000 
Bruk av tilleggsbevilgningspost 1.000.000 
Bruk av fond 2.990.000 
SUM finansiering 8.990.000 

 
3. Dekning av akkumulert merforbruk reduseres med  kr 6.336.000 



  

Avsetning til fond økes med    kr 6.336.000 

Saksprotokoll i Formannskapet - 07.06.2018  
Behandling: 
Rådmannen endret sitt forslag til innstilling med tillegg av nytt pkt. 4 og 5 slik: 
 
4. Eiendomsskatten reduseres med 3 700 000 
    Avsetning til fond reduseres med 3 700 000 
 
5. Administrasjonen vil snarest jobbe med å innføre kostnadsreduserende tiltak innen skole og     
helseområdet for å se om man kan komme i balanse i løpet av året.  
Administrasjonen innskjerper rutiner for økonomistyring, og vil arbeide med å se på sykefravær 
og organisering av tjenestene for å finne tiltak for å effektivisere drift.  
 
Det vil bli lagt fram en egen sak om dette i forbindelse med 2. tertial 2018.  
 
Rådmannens innstilling med tillegg av nytt pkt. 4 og 5 ble enstemmig vedtatt.  
 
Endelig vedtak: 
 
Budsjettet salderes som følger: 

1. Investering: 
Prosjekt Beløp 
Myran industriområde 500.000 

BFV Investeringer 2015      -100 000  
Vannledning Ervika    2 500 000  
Oppgradering lærerarbeidsplasser Botngård skole       140 000  
Rådhuset brannalarmanlegg      -400 000  
Vann Tarva       400 000  
Ny overføringsledning til Bjugn Nord       300 000  
Badestrender       300 000  
Asfaltering       900 000  
Refusjon beboere (asfaltering)      -350 000  
Utredning brannstasjon    500 000  
Forsterkning vei Myran       300 000  
Lyngrabben – utvidet kapasitet 250 000 
Rundkjøring Sæterfjæra 5.000.000 
  
Sum investering  - dekkes med lån 10.240.000 

 
2. Drift: 

Kultursektoren 240.000 
Lokalkonservator 100.000 
Styrking av arealbruksenheten 1.500.000 
Botngård skole 2.000.000 
Helse, pleie og omsorg 3.000.000 
Anlegg og drift 1.000.000 
Sum - tilleggsbevilgning 7.840.000 
  



  

Montessoriskolen 100.000 
Næringsinfo – tiltak 50.000 
Botngård skole 1.000.000 
SUM – vedtatt uten dekning i opprinnelig budsjett 1.150.000 
  
Dekkes som følger:  
Økning aksjeutbytte  5.000.000 
Bruk av tilleggsbevilgningspost 1.000.000 
Bruk av fond 2.990.000 
SUM finansiering 8.990.000 

 
3. Dekning av akkumulert merforbruk reduseres med  kr 6.336.000 
Avsetning til fond økes med    kr 6.336.000 
 
4. Eiendomsskatten reduseres med 3 700 000 
Avsetning til fond reduseres med 3 700 000 

 
5. Administrasjonen vil snarest jobbe med å innføre kostnadsreduserende tiltak innen skole 

og helseområdet for å se om man kan komme i balanse i løpet av året.  
Administrasjonen innskjerper rutiner for økonomistyring, og vil arbeide med å se på 
sykefravær og organisering av tjenestene for å finne tiltak for å effektivisere drift.  

 
Det vil bli lagt fram en egen sak om dette i forbindelse med 2. tertial 2018.  

 
 
 


